

(4) Recommendations 推薦

Attached please find _____ copy/copies of Recommendation Letter(s) from Principal/teacher/class teacher/coach/mentor for this application.

隨申請表附上_____ 封由校長／老師／班主任／教練／導師提供的推薦信。

No recommendation letter was attached.

未有附上推薦信。

(Please tick the appropriate box and fill in the number. 請在適當的空格加上「✓」號，並填上數字。)

(5) Statement of Student Applicant (to be completed by the applicant)

學生申請人自述 (必須由學生申請人填寫)

Please give a brief description of yourself in no more than 300 words. The description should outline your all-round development in both academic and non-academic areas and your active participation in school activities and/or community service which demonstrate your leadership and outstanding characters. (Please use supplementary paper if necessary)

請撰寫不多於 300 字的學生自述，闡述你如何在學業及其他範疇均有出色表現，以及積極參與校內活動和社會服務，並展示出領導才能及良好品格。(如有需要，可另行加紙書寫)

(6) Declaration 聲明

I, on behalf of my child <Name> _____, declare that:

本人替敝子弟 < 姓名 > _____ 特此聲明如下：

1. The information provided in this application form is complete and true;

此申請表內所填報的各項資料均屬真確無訛及完整；

2. I understand that any misrepresentation or omission may lead to disqualification of the application and/or full recovery of any scholarship granted.

本人明白如誤報或漏報資料，本人的申請資格可能被取消及／或需歸還已發放的獎學金額；

3. I authorize HKMA David Li Ko Po College to obtain, where necessary, further information regarding this application from other relevant parties.

本人同意並授權校方向其他人士索取更多與是次申請有關的資料；

4. I understand that not all applicants who meet the eligibility criteria will be awarded a scholarship.

本人明白並不是所有合資格申請者皆獲頒發獎學金。

Signature 簽署： _____

Date 日期： _____